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Basisschool de Zuidstroom 

Wie de jeugd heeft, heeft de toekomst. Basisschool de Zuidstroom neemt dit gezegde heel serieus. 

Niet alleen door maximaal te investeren in de jeugd in sociaal en emotioneel opzicht om er betere 

mensen van te maken, maar ook door bewust daarmee vooral maximaal te investeren in de 

toekomst. En die toekomst kan er alleen zijn als ook  maximaal wordt geïnvesteerd in de 

leefomgeving,  in buurt en wijk,  maar ook in natuur en leefomgeving. Duurzaamheid en 

vreedzaamheid worden daarmee synoniem wat niet anders kan dan uitmonden in een nieuw 

schoolgebouw dat minimaal afbreuk doet aan milieu en grondstoffen. 

 Een nieuw gebouw als huisvesting én als leermiddel waarmee vreedzaamheid en duurzaamheid 

onderstreept wordt. Leerlingen als radertjes in een toekomstig uurwerk die weten dat niets 

vanzelfsprekend is, dat kostbare zaken aandacht en zorg verdienen om ze te behouden. Een school 

waar vooruitlopend op de nieuwe leslocatie al ingesprongen wordt op wat wij plachten te noemen 

de sociale duurzaamheid; respect en oog hebben voor elkaar, oog hebben voor elkaars kwaliteiten 

en investeren in datgene dat ons samen bindt maar vooral leren dat ook een gezond sociaal klimaat 

een verantwoordelijkheid is van eenieder die er deel van uit maakt. Dat hoe verscheiden we ook zijn 

we elkaar nodig hebben en dat omzien naar elkaar de enige weg is naar samen zelfredzaam zijn. Juist 

op een plek in Venlo waar onze multiculturele samenleving vorm krijgt is het wezenlijk om hierin te 

investeren, te laten merken dat iedereen er toe doet. Vanaf het begin te leren dat hiervoor 

verantwoordelijkheid moet worden genomen, door het schoonhouden van paden en perken. Door 

batterijen en papier in te zamelen wat weer ten goede komt aan de eigen gemeenschap als 

hergebruikte goederen. Door elkaar aan te spreken op gedrag dat bedreigend werkt voor die 

duurzaamheid. Het creëren van een nieuwe leefomgeving  met oude”nieuwe”materialen zoals een  

tribune op de nieuwe school gemaakt van de oude stoeptegels. Door de rol te leren en op te pakken 

om op gelijkwaardige en democratische wijze samen leefregels af te spreken en elkaar hierop te 

bevragen wanneer ze in het geding zijn. Door kennis te verspreiden die onze wereld beter kunnen 

maken wat betreft voeding ,hergebruik en C2C. 

  Laten we hopen dat de Zuidstroom hiermee een baken zet dat spoedig anderen zal doen volgen. 

 

Dieuwertje Crasborn 

Waarom beloont ons systeem medici voor volle wachtkamers? Misschien  moet je voor haar 

bevlogenheid wel een chaoot zijn, gezond verstand en regeltjes staan immers vaak haaks op 

creativiteit, bevlogenheid en dadendrang. GroenLinks heeft Dieuwertje Crasborn Vet in Vorm gezien; 

fragiel maar onvermoeibaar,  kwetsbaar, eerlijk, puur maar immer bevlogen vaart zij als het ware in 

een wankel bootje  de zeeën  tegemoet. Met medeneming van een schat aan ervaring die ze in meer 

dan 20 jaar opdeed mbt gezondheid en voeding. En hoe vaak ze ook verwijst naar  boeken en 

autoriteiten op dit gebied, weten wij wel beter;  inmiddels is zij onze autoriteit. Zij heeft haar kennis 

en ervaring inmiddels over de gehele wereld vergaard en verspreid. In Malawi lukte het haar om een 

voedselproductielijn mede op te zetten die tot op de dag van vandaag mensen voorziet van een vaste 

en gezonde stroom van voeding. Helaas moet ze tot nu in het verwende westen vaak constateren dat 

de last en nood nog niet als hoog genoeg worden ervaren om hier het maatschappelijke belang van 

in te zien en daarmee zelf instandhoudend te worden. Onvermoeibaar blijft zij zoeken naar hoe zij 

gezonde circulaire voedselsystemen ook hier selfsupporting kan maken en ze zelf “gemist”” kan 

worden.  



  Zij is wat ze in voeding propageert, eerlijk, puur en enthousiasmerend als haar chocolaatjes en 

appelchips. Ze heeft diverse productielijnen opgezet die zo kunnen worden uitgerold als exponenten 

van circulaire economie, maar vooral als gezond alternatief voor westers junk food. Haar appelchips 

zijn befaamd en inmiddels op de  Vijverhofschool  en binnenkort wellicht op de Zuidstroom vast 

onderdeel van het lesmateriaal. Ze is creatief, bevlogen en beschikt over een niet aflatende energie 

om nieuwe initiatieven te ontwikkelen en promoten. De jongste spruit, Het Beleg van Venlo die een 

lans gaat breken voor de toekomst onmisbare stadslandbouw, is in al haar eenvoud te bewonderen 

op het Kazerneterrein. Doordrongen van de waarde en het goede van haar projecten zoekt zij vooral 

naar de sleutel om de poort te openen naar een mentaliteitsverandering die niet uitgaat van onze 

traditionele, commerciële en economische wetten waarbij geldelijk gewin het hoogste goed is. Hierin 

doet ze geen concessies en de gevolgen accepteert  ze zonder krimp, het maakt haar ZZPSer 

(zelfstandige zonder personeel en salaris), maar wel een hele trotse, zelfbewuste maar vooral 

autonome en onafhankelijke denker en doener. Onze nominatie is vooral een teken van 

bewondering van GroenLinks voor deze niet aflatende ijver en investeringen in een betere wereld en  

zij laat zien dat die altijd bij jezelf begint! 

 

 

Henriette Stroucken 

We werden ontvangen in hoger sferen door Henriette. Zij werkt als missionaris C2C en heeft 

daarvoor geen innovatorens nodig of grote onderscheidingen in New York maar een klein plekje van 

geluk bij Emmaus Feniks. Met beide voeten in de duurzame klei is zij betrokken bij zeer veel C2C 

projecten, allemaal gericht op een menselijk bestaan dat geen afbreuk meer doet aan het meest 

dierbare dat ons in erfpacht is gegeven; de aarde. Onder het haar project GLOEI hangen  15 andere 

projecten waarin ze in meer of mindere mate bij betrokken is geweest en waar ze in ieder geval altijd 

een belangrijk inspirator, initiator en aanjager  was.  

Bij elk initiatief op gebied van duurzaamheid of C2C in deze regio maar ook ver daarbuiten kom je 

vroeg of laat haar naam wel tegen. Henriette is daarmee de spin in het duurzaamheidsweb van de 

regio. Ze heeft honderden lijntjes lopen in de regio maar ook tot aan Den Haag. Ze is overal en 

nergens, zelfs haar fiatje moet het af en toe afleggen tegen haar gedrevenheid . Zij weet idealen te 

koppelen aan pragmatisme en kan vaak  die snaren beroeren die mensen in beweging zet zowel 

particulieren als, en dat is niet onbelangrijk ondernemers. Elk initiatief op gebied van duurzaamheid, 

hoe klein of nietig het ook is, is voor haar altijd een waardevol initiatief waar ze vaak belangeloos 

haar schouders onderzet. En is het niet met logica of gezond verstand dan is ze in staat met 

charmante zakelijkheid mensen aan te zetten tot verandering. Ze is zakelijk genoeg om een inkomen 

te verwerven met haar activiteiten. Haar zakelijkheid legt het echter af tegen haar idealisme en 

altruïsme. Projecten die haar hart weten te stelen ondersteunt ze vaak belangeloos, zeker wanneer 

ze er een groene kettingreactie mee kan ontketenen.   

Ze was in de gelukkig omstandigheid om het Land Buthan te mogen bijstaan op hun Floriade stand , 

een land dat niet zozeer prat gaat op een groot bruto nationaal product maar op het bruto nationaal 

geluk. Voor Henriette staat geluk gelijk aan duurzaamheid; Het op volkomen harmonieuze wijze 

omgaan met je omgeving, mens dier en aarde. Wij nomineren Henriette voor haar niet aflatende 

inzet over meer dan 20 jaar in een veelheid van “groene projecten”. Zij is hoe ze haar bedrijfje heeft 

genoemd vooral begaan met wat morgen en voor de toekomst rest…..EvenBestaatNiet… GroenLinks 

onderstreept van harte dit devies; kijk verder dan vandaag en besef dat er altijd een morgen en 

toekomst  is, ook zonder ons en dat de wereld te mooi is om alleen voor onszelf te houden……. 


